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1e	termijn	raad,	5	nov.	2015	

	

Voorzitter,	

Laat	ik	beginnen	u,	het	college,	de	griffie,	ambtenaren	van	de	gemeente	Venlo	

en	de	raadsleden	hier	te	danken	voor	de	samenwerking	in	het	afgelopen	jaar.	

Hoewel	we	het	politiek	lang	niet	altijd	eens	zijn	waarderen	we	de	inzet	voor	

onze	gemeente	zeer.	

	

Ik	wil	deze	beschouwing	toepasselijk	beginnen	met	een	citaat:	“Woede	en	
intolerantie	zijn	de	vijand	van	goed	begrip”,	een	citaat	van	Mahatma	Gandhi.	En	

precies	dat	is	wat	er	op	dit	moment	in	ons	land,	in	het	westen,	aan	de	hand	is.		

Intolerantie	en	woede	ten	opzichte	van	mensen	die	op	de	vlucht	zijn	voor	de	

bommen	van	Assad,	I.S.,	de	Russen	of	onze	eigen	westerse	coalitie.		

Op	de	vlucht	voor	religieus	fanatisme	wat	denkt	haar	God	te	moeten	dienen	

met	moord,	verkrachting	en	geweld.	Het	resultaat	zijn	de	stromen	

vluchtelingen	die	er	nu	vanuit	het	Midden-Oosten	en	Middellandse	Zeegebied	

naar	Europa	komen.			

En	hoe	onevenredig	landen	deze	vluchtelingen	opvangen.	Libanon	met	een	

bevolking	van	4	miljoen	inwoners	vangt	1	miljoen	vluchtelingen	op,	meer	dan	

die	samenleving	aan	kan.	Landen	als	Saudi	Arabië	en	de	Verenigde	Arabische	

Emiraten	doen	helemaal	niets.	En	dus	vluchten	mensen	naar	waar	ze	

beschaving	verwachten,	dus	naar	het	westen,	ook	naar	onze	regio	en	onze	

gemeente.	

Als	je	de	vluchtelingenstromen	op	de	Balkan	in	de	jaren	negentig	met	eigen	

ogen	hebt	gezien,	en	dat	heb	ik,	dan	herken	je	de	beelden	van	mensen	die	nu	

op	de	vlucht	zijn.		

Ik	ben	van	mening	dat	we	het	daar	vandaag	ook	zeker	over	moeten	hebben.	

Juist	omdat	we	in	gemeenten	zoals	Venlo	uiteindelijk	invulling	zullen	moeten	

geven	aan	de	uitdaging	rondom	deze	grote	aantallen	mensen	op	de	vlucht.		

Ik	behoor	niet	tot	de	valse	profeten	die	doen	alsof	we	in	Nederland	de	grens	

wijd	open	of	stijf	gesloten	kunnen	houden.	Als	politici	dat	als	enige	oplossing	
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hebben	ontbreekt	het	hen	aan	visie	en	sturen	ze	enkel	op	resultaten	in	

peilingen,	en	dragen	feitelijk	niets	bij	aan	oplossingen.		

We	hebben	een	stevige	opgave	en	zullen	iets	moeten	met	en	voor	mensen	die	

nu	een	veilige	haven	in	ons	land,	onze	provincie	en	onze	gemeente	zoeken.		

	

	

Als	ik	zie	hoe	keihard	mensen,	van	bijvoorbeeld	het	Rode	Kruis,	nu	werken	in	

noodopvang	om	dit	probleem	op	te	lossen	dan	heeft	de	SP	daar	de	grootste	

waardering	voor.			

De	SP	is	van	mening	dat	we	de	rust	en	het	overleg	met	de	bevolking	in	onze	

gemeente	moeten	koesteren	en	geen	stappen	nemen	om	die	onrust	te	

verstoren,	enkel	voor	eigen	politiek	gewin.	In	deze	tijd	is	meer	dan	ooit	

behoefte	aan	politici	die	wegwijzers	zijn	en	geen	windvanen	noch	moralisten.				

	

Voorzitter,		

Een	belangrijk	vraagstuk	is,	hoe	kunnen	wij	de	balans	houden	tussen	het	

bieden	van	opvang	en	het	houden	van	draagvlak	daarvoor?		

Die	centrale	vraag	zal	ons	nog	enige	tijd	bezig	houden.	Hoe	speelt	Venlo	een	rol	

in	het	huisvesten	van	mensen	op	de	vlucht	of	in	de	huisvesting	van	

statushouders?	En	hoe	zorgen	we	ervoor	dat	diezelfde	inzet	niet	direct	gaat	

leiden	tot	langere	wachtlijsten	voor	huurwoningen	van	mensen	die	al	tijden	in	

onze	gemeente	op	zoek	zijn	naar	woonruimte?		
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De	SP	heeft	dan	ook	moeite	met	de	uitspraak	van	wethouder	Testroote	onlangs	

in	de	media,	dat	er	"1000	statushouders	in	Venlo	gehuisvest	gaan	worden".	Uit	
contacten	met	andere	gemeenten	weten	we	dat	er	op	1	oktober	nog	helemaal	

geen	cijfers	waren!	Hoe	komt	de	wethouder	dan	aan	dit	getal?	En	waarom	wil	

hij	dit	zo	nadrukkelijk	benoemen?		

De	SP	zou	zeer	terughoudend	willen	zijn	met	het	noemen	van	getallen	in	dit	

kader.		

En	als	statushouders	in	onze	gemeente	woonruimte	krijgen	toegewezen?	Laten	

we	dat	dan	ook	doen	door	een	goede	verdeling	van	statushouders	over	onze	

gemeente.	Kijk	niet	alleen	naar	de	oude	arbeiders-	en	volksbuurten,	die	vaak	al	

onder	druk	staan.	Ook	de	zogenaamde	gegoede	buurten	moeten	wat	de	SP	

betreft	in	dit	kader	hun	steentje	bijdragen.		

En	laat	ik	daarbij	direct	vermelden	dat	wij	blij	zijn	met	het	initiatief	van	

onze	Gedeputeerde	Staten	om	met	'Den	Haag'	in	overleg	te	gaan	om	meer	

woonruimte	te	realiseren	in	heel	de	provincie.	Dat	is	werk	maken	van	

oplossingen	die	nu	nodig	zijn,	zowel	voor	statushouders	als	mensen	die	al	

tijden	op	woonruimte	wachten.	Mogen	we	van	dit	College	eenzelfde	

voortvarendheid	verwachten?	

	

	

Voorzitter,	

Voor	Venlo	wil	de	SP	dat	het	college	ook	kijkt	naar	gemeentelijk	vastgoed	en	

leegstaande	winkel-	en	bedrijfspanden.	Kijk	hierbij	ook	naar	de	succesvolle	

aanpak	zoals	bijvoorbeeld	in	Utrecht	waar	leegstaand	vastgoed	wordt	

hergebruikt.	Dank	dat	deze	suggestie	die	wij	in	de	oordeelvorming	deden	zo	
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snel	is	opgepakt	maar	verken	ook	gerust	de	verdere	mogelijkheden	

voor	alle	Venlonaren	is	onze	oproep.		

En	om	dat	te	onderstrepen	zal	de	SP	komen	met	een	motie	tot	de	

‘transformatiekaart	Venlo,	om	panden	met	een	transformatiekans’	in	beeld	te	

houden.	Dit	kan	voor	zowel	ondernemers	als	woningzoekenden	kansen	bieden.	

Naast	creatie	van	woonruimte	zou	deze	ook	betaalbaar	moeten	zijn.	Zeker	voor	

mensen	met	een	smalle	beurs.	Landelijk	beleid	heeft	de	sociale	huursector	een	

behoorlijke	knauw	gegeven	door	de	zogenaamde	verhuurdersheffing.	Is	het	

niet	tijd	dat	we	de	negatieve	gevolgen	van	die	heffing	lokaal	proberen	

te	repareren?	We	hebben	er	immers	last	van.	

De	SP	komt	in	ieder	geval	met	een	motie	hiervoor,	om	in	overleg	te	gaan	met	

de	woningbouwcorporaties	en	te	kijken	welke	kansen	er	liggen	om	wonen	in	de	

sociale	huursector	van	Venlo	weer	betaalbaar	te	maken.	

	

Mensen	maken	zich	zorgen.	En	terecht	wat	de	SP	betreft.	Waarom	staan	wij	

toe	dat	we	10.000	Venlonaren	zonder	werk	thuis	hebben	zitten?	Welke	

perspectieven	kunnen	we	deze	mensen	bieden?	Welke	geruststelling	kunnen	

we	geven	zodat	het	niet	als	bedreiging	wordt	gezien	dat	nu	mensen	op	de	

vlucht	mogelijk	ook	richting	de	arbeidsmarkt	gaan?		

Voorlopig	ziet	de	SP	alleen	dat	onze	werkzoekenden	in	Duitsland	(op	eigen	

risico)	aan	het	tijdelijk	werk	worden	geholpen	terwijl	de	banen	hier	schijnbaar	

onbereikbaar	zijn.	Wat	de	SP	betreft	gaat	het	college	nog	eens	scherp	met	

ondernemers	in	de	regio	in	gesprek	om	samen	tot	oplossingen	te	komen.		
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En	daar	waar	ondernemers	misbruik	maken	van	de	positie	van	arbeiders	en	

arbeidsmigranten,	pak	dan	dit	misbruik	aan.	Bijvoorbeeld	door	voldoende	

capaciteit	aan	handhaving	in	te	zetten.		

	

Daarnaast	wil	de	SP	het	college	herinneren	aan	de	zaken	die	wij	in	eerdere	

moties	over	stages	en	werkgelegenheid	hier	aan	de	orde	hebben	gesteld.	U	

heeft	in	deze	wat	ons	aangaat	nog	steeds	een	opdracht!	De	SP	is	benieuwd	hoe	

het	er	nu	met	die	opdracht	voor	staat.	Graag	een	antwoord	van	het	college	op	

die	vraag.	

	

	

Voorzitter,	

De	gezondheidszorg.	De	SP	is	blij	dat	haar	strijd	voor	de	waarborging	van	

reanimatienetwerken	inmiddels	heeft	geleid	tot	borging	van	dit	belangrijke	

onderwerp	in	diverse	beleidsstukken	van	de	gemeente.	Ik	weet	ook	dat	

hiervoor	brede	steun	is	in	deze	gemeenteraad,	waarvoor	onze	dank.		

Voor	Venlo	was	het	in	ieder	geval	goed	te	zien	dat	ook	het	college	dit	belang	

onderstreepte	bij	de	informatieavond	van	de	Stichting	Hart	voor	Venlo	twee	

weken	geleden.	Een	mooi	resultaat	wat	we	moeten	borgen	in	Venlo.			

Wat	de	SP	betreft	zou	de	volgende	stap	zijn	reanimatieonderwijs	op	de	

middelbare	school,	zodat	ook	de	jeugd	het	belang	van	reanimatie	van	dichtbij	

kan	ervaren,	en	er	nog	meer	mensen	opgeleid	worden	om	in	noodgevallen	

adequaat	hulp	te	kunnen	verlenen.	Daar	heeft	de	hele	samenleving	baat	bij.	

	



	

	 8	

Voorzitter,	

De	SP	is	voor	een	andere	manier	van	organiseren	van	de	zorg.	Onder	het	motto	

'van	marktwerking	naar	samenwerking'	heeft	de	SP	een	alternatief	plan.	

Hiermee	komen	onmiddellijk	de	miljarden	vrij	die	nu	door	verzekeraars	worden	

opgepot.		

Maar	belangrijker,	de	gemeenten	zouden	in	dit	plan	een	gemeentelijk	

basispakket	krijgen	waarmee	het	recht	op	zorg	in	iedere	gemeente	gelijk	zou	

zijn.	Nu	realiseren	wij	ons	natuurlijk	dat	we	in	Venlo	niet	kunnen	vooruitlopen	

op	plannen	die	de	SP	gaat	uitvoeren	als	zij	in	de	volgende	regering	komt.		

Maar	wat	we	wel	kunnen	doen	is	kritisch	zijn	op	de	partijen	waarbij	wij	zorg	

inkopen.	Voor	hen	zou	moeten	gelden	dat	geld	voor	de	zorg	ook	naar	de	zorg	

gaat	en	niet	naar	bijvoorbeeld	idioot	en	onnodig	hoge	salarissen.		

Wij	willen	het	college	meegeven	dat	als	er	nog	dames	of	heren	zijn	die	wat	dat	

betreft	een	lesje	beschaving	nodig	hebben,	we	als	SP	Venlo	daar	graag	onze	

bijdrage	aan	willen	leveren.	

	

Toch	blijft	er	een	punt	van	aandacht	over	ten	aanzien	van	de	zorg.	In	2018	

dreigt	nog	steeds	een	mantelzorgboete.	Mensen	die	de	zorg	voor	anderen	op	

zich	hebben	genomen	kunnen	geconfronteerd	worden	met	een	achteruitgang	

in	inkomsten	als	zij	samenwonen	met	degene	waaraan	zij	die	zorg	verlenen.	

Een	schandelijke	situatie	die	rechtgezet	moet	worden.	Dat	kan	ook	lokaal,	zie	

een	vergelijkbare	aanpak	in	Amsterdam.	

	

De	SP	zal	daarom	per	motie	vragen	om	te	onderzoeken	of	er	een	reserve	kan	

worden	gevonden	om	deze	mantelzorgboete	te	repareren	voor	de	



	

	 9	

mantelzorgers	in	Venlo.	We	komen	daar	nu	mee	omdat	we	dan	ruim	een	jaar	

hebben	om	dit	onderzoek	te	doen.	

	

Voorzitter,	

De	decentralisatie	is	pas	dit	jaar	werkelijk	in	gang	gezet.	Maar	we	moeten	

waken	dat	we	niet	te	snel	kijken	naar	de	gelden	hiervoor	als	mogelijkheden	om	

tekorten	elders	te	dekken.	Hierom	was	de	SP	verheugd	met	de	opmerking	van	

de	wethouder	om	tot	2018	zeker	van	deze	gelden	af	te	blijven.		

Maar	er	is	daarna	ook	absoluut	geen	garantie	dat	niet	aan	deze	gelden	

gekomen	kan	worden.	De	SP	zal	alert	zijn	en	blijven	zodat	ook	na	2018	geld	

voor	zorg	naar	zorg	gaat.	

	

	

Ten	aanzien	van	veiligheid	en	leefbaarheid	wil	de	SP	haar	dank	uitspreken	aan	

het	college	dat	steeds	vaker	onze	alternatieven	worden	overgenomen.	Zoals	

verwoord	in	onze	onderzoeken	in	Venlo-Zuid,	Tegelen,	Blerick	en	naar	het	

rangeerterrein.	Deze	onderzoeken	hebben	duidelijk	een	effect	gehad.		

De	SP	hoopt	dat	door	de	invoering	van	maatregelen	zoals	-	ook	wij	die	

voorstaan	-	de	leefbaarheid	in	en	rond	deze	gebieden	zal	verbeteren.		

Plaatsing	van	twee	vaste	camera’s	in	Venlo-Zuid	als	toegezegd,	is	daarbij	een	

goede	start.	Maar	er	zal	meer	nodig	zijn	om	het	vertrouwen	in	de	overheid	in	

dit	deel	van	de	gemeente	te	herstellen.		
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De	app	van	de	buurt	zoals	deze	is	voorgesteld	bij	de	oordeelvorming	ziet	de	

SP	als	een	verdere	mogelijkheid	om	een	positieve	bijdrage	te	realiseren	ten	

aanzien	van	veiligheid.		

Maar	laat	het	initiatief	wel	bij	de	buurtbewoners,	wijs	hen	op	deze	

mogelijkheid	maar	leg	het	niet	op.	Laten	we	onze	ogen	en	oren	open	houden	

om	de	nieuwe	technieken	in	te	zetten	om	veiligheid	en	leefbaarheid	te	

vergroten.	Dit	in	overleg	met	de	bewoners	van	onze	wijken.		

	

Voorzitter,	

Bij	de	oordeelvorming	heb	ik	aangegeven	dat	het	bij	de	Algemene	Politieke	

Beschouwingen	voor	Venlo	niet	moet	gaan	om	de	halve	procent	waarover	

discussie	is.	Nee,	van	politici	mag	verwacht	worden	dat	ze	leiding	en	richting	

geven	in	plaats	van	als	windvanen	mee	te	draaien	met	iedere	wind.		

We	moeten	er	ons	rekenschap	van	geven	dat	we	niet	als	boekhouders	

schrappen	en	strepen	in	een	begroting	van	bijna	380	miljoen	euro	om	een	paar	

ton	recht	te	trekken.		

Anders	kunnen	we	nu	de	bibliotheek	of	andere	culturele	instellingen	alvast	een	

uitnodiging	sturen	om	in	oktober	volgend	jaar	te	komen	inspreken.		
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Ik	ben	de	collega’s	van	de	oppositie	zeer	erkentelijk	voor	het	feit	dat	bij	

de	oordeelsvorming	het	inderdaad	ging	om:	hoe	pakken	we	de	grote	lijn	op	en	

hoe	voeren	we	daarover	het	politieke	debat.		

Maar	ik	wil	ook	het	college	meegeven	dat	ze	te	eenvoudig	die	lap	vlees	in	de	

politieke	arena	gooit	en	denkt	“dan	spreekt	men	niet	over	de	rest”.	Daarmee	

doet	u	uzelf	en	deze	raad	tekort.	

Laat	zien	dat	u	er	eerst	eens	werk	van	maakt	reeds	besloten	bezuinigingen	door	

te	voeren,	of	anders	in	te	steken.	Maar	kom	niet	steeds	bij	de	raad	aan	met	

nieuwe	bezuinigingen	terwijl	eerdere	taakstellingen	niet	gehaald	zijn.		

Het	bewijs	dat	u	zich	er	te	gemakkelijk	van	af	wilde	maken	ligt	in	het	feit	dat	u	

tot	een	week	voor	de	begroting	geen	uitsluitsel	kon	geven	over	de	extra	vijf	ton	

voor	Museum	van	Bommel	van	Dam.	En	dat	er	een	dag	voor	de	begroting	pas	

duidelijkheid	kwam	over	de	situatie	rondom	de	toeristenbelasting.		

Als	je	zolang	nodig	hebt	om	de	vragen	van	de	raad	te	beantwoorden,	hoe	heeft	

men	deze	begroting	dan	in	elkaar	gezet,	vraagt	de	SP	zich	af.	Hoe	serieus	

neemt	u	deze	raad	als	u	voor	deze	antwoorden	drie	weken	nodig	heeft?		

	

Natuurlijk	proberen	we	deze	bezuinigingen	te	repareren.	En	dit	komt	niet	

omdat	de	SP	geen	keuzes	wenst	te	maken.	Nee	de	SP	staat	nog	steeds	op	het	

standpunt	dat	we	een	wethouder	teveel	hebben.	Met	de	keuze	om	die	

vacature	niet	in	te	vullen	zouden	bezuiniging	op	cultuur	niet	eens	nodig	zijn.	En	

zelfs	zouden	we	dan	de	verhoging	van	de	toeristenbelasting	niet	hoeven	

doorvoeren.	

	

Voorzitter,	

De	begroting	is	op	papier	sluitend.	Maar	onder	deze	begroting	liggen	tal	van	

voetangels	en	klemmen.	En	de	SP	is	een	partij	met	een	groot	respect	voor	

raadsleden	van	andere	partijen	die	zaken	blootleggen.		

En	wat	dat	betreft	wil	ik	een	compliment	maken	aan	mevrouw	Hendrickx	van	

GroenLinks.	De	manier	waarop	zij	de	begroting	tijdens	de	

oordeelvorming	doorgrondde	en	fileerde	verdient	waardering.	De	SP	deelt	de	

analyse,	met	andere	oppositiepartijen,	dat	deze	begroting	de	werkelijke	kosten	

vooruit	schuift.	Er	worden	nu	wederom	besparingen	ingeboekt	op	basis	van	

nog	niet	gerealiseerde	resultaten.	
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En	dat	terwijl	we	al	maanden	een	behoorlijk	beleidsarme	raadsagenda	hebben	

en	gelijktijdig	het	college	zegt	op	koers	te	liggen.	Wie	houden	we	hier	voor	de	

gek?		

Het	grondbedrijf	kent	een	ronduit	slechte	positie.	En	dan	hebben	we	het	nog	

niet	over	de	kosten	die	nog	niet	in	deze	begroting	zitten:	ontwikkelingen	

kazerneterrein,	de	ambities	rondom	de	campus	en	vele	andere	ambities.	Veel	

zaken	die	nu	nog	uitermate	onduidelijk	zijn.		

Maar	deze	begroting	is	daarnaast	ook	het	gevolg	van	de	politieke	keuzes	uit	het	

verleden	in	Venlo.	De	vraag	voor	de	komende	jaren	zal	zijn:	welke	keuzes	durft	

deze	gemeente	echt	te	maken	om	te	voorkomen	dat	de	provincie	niet	opnieuw	

gaat	ingrijpen	en	de	regie	overneemt?	

	

	

Ten	slotte	voorzitter,	

Een	sluitende	begroting	zou	niet	het	einde	van	een	proces	maar	het	begin	van	

een	proces	moeten	zijn.	Nu	is	naar	mening	van	de	SP	de	sturing	vooral	komen	

liggen	op	een	kleine	plus	in	de	cijfers.	En	cijfers	hoef	je	maar	lang	genoeg	op	te	

rekken	en	te	buigen	om	ze	te	laten	doen	wat	je	wilt.	En	dat	is	precies	wat	hier	

is	gebeurd.		

De	coalitie	zet	zich	klem	door	wederom	geen	keuzes	te	maken.	Het	college	

hobbelt	rustig	door	want	weet	zich	gesteund	door	een	tweetal	partijen	die	
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deze	status	quo	wel	prima	vinden	en	een	tweetal	andere	partijen	die	bij	gebrek	

aan	profiel	het	verschil	niet	kunnen	maken.		

Deze	coalitie	durft	niet	in	te	grijpen	en	ambities	bij	te	stellen	zodat	de	feitelijk	

financiële	positie	van	de	gemeente	beter	kan	worden.	En	dat	is	een	gemiste	

kans.	Zeker	omdat	de	begrotingen,	ook	van	de	afgelopen	jaren,	steeds	

nadrukkelijker	om	die	scherpe	keuze	vragen.	

Keuzes,	voorzitter,	die	in	deze	begroting	wederom	niet	gemaakt	worden.	

Welke	prijskaartjes	kennen	de	nog	niet	ingevulde	ambities?	Hoe	zeker	zijn	de	

derde	geldstromen	voor	de	langere	termijn?	Hoe	groot	is	de	kans	dat	we	

onszelf	uiteindelijk	in	de	vingers	snijden?		

Wanneer	loopt	deze	creatieve	manier	van	begroten	vast	in	de	realiteit	van	een	

lege	schatkist?	Deze	manier	van	begroten	is	in	ieder	geval	niet	de	onze.	

	

Tot	zover.	Dank	u	wel	voorzitter.	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

Ton	Heerschop	namens	de	SP-fractie	in	Venlo.		

5	nov.	2015	(het	gesproken	woord	geldt)		
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GEMEENTERAAD  

Amendement  

Onderwerp: Terugdraaien bezuinigingen 

 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 6 november 2015,  

 
Toevoegen onder punt 1 : 
 
1.a  De bezuinigingen op de Tiendschuur en bibliotheek structureel terug te  
 draaien en hiervoor het niet invullen van de nieuwe 6e wethouder als 
 dekking gebruiken.  
 
1.b  De verhoging van de toeristenbelasting voor 2016 terug te draaien en dit te 
 dekken uit niet gebruikte reserves, correctie op deze belasting en extra 
 bezuiniging op Venlopartners. 
 
Reparatie bezuinigingen: 
 

 2016 2017 2018 2019 
Tiendschuur 25.000 25.000 25.000 25.000 
Bibliotheek 45.000 45.000 45.000 45.000 
Toeristenbelasting 110.000 110.000 110.000 110.000 
Totaal 180.000 180.000 180.000 180.000 

 
 
Dekking: 
 

 2016 2017 2018 2019 
6e wethouder niet 
invullen 

60.000 120.000 120.000 120.000 

Reserve 
vervangen 
bomen 2011 

40.000    

Reserve 
parkeren HC 

85.000    

Correctie 
toeristenbelasting 

55.000 55.000 55.000 55.000 

Bezuiniging 
VenloPartners 

 5.000 5.000 5.000 

Totaal 240.000 180.000 180.000 180.000  

 

SP, Ton Heerschop   
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GEMEENTERAAD  

Amendement  

Onderwerp: Terugdraaien verhoging toeristenbelasting 

 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 6 november 2015,  

 
Toevoegen onder punt 1 : 
 
1.a  De verhoging van de toeristenbelasting voor 2016 terug te draaien en dit te 
 dekken uit het terugbrengen van het College naar vijf wethouders en de 
 correctie op toeristenbelasting. Het surplus van deze wijziging terug te laten 
 vloeien naar de algemene middelen. 
 
Reparatie bezuinigingen: 
 
 2016 2017 2018 2019 
Toeristenbelasting 110.000 110.000 110.000 110.000 
Totaal 110.000 110.000 110.000 110.000 

 
 
Dekking: 
 
 2016 2017 2018 2019 
6e wethouder niet 
invullen 

60.000 120.000 120.000 120.000 

Correctie 
toeristenbelasting 

55.000 55.000 55.000 55.000 

Totaal 115.000 175.000 175.000 175.000  

 

 

SP, Ton Heerschop   
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 GEMEENTERAAD  

Motie 

Onderwerp: Transformatiekaart Venlo, panden met een transformatiekans 

 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 6 november 2015,  

 

Constaterende  

Dat er door diverse omstandigheden druk is op de woningmarkt als het gaat om betaalbare 
huurwoningen. 

 

Overwegende  

Dat in de gemeente Utrecht een creatieve manier is bedacht om panden die voor 
transformatie naar woonruimte in aanmerking komen in beeld te brengen.1 

 

Roept het college op 

In navolging van de gemeente Utrecht te komen tot stimulering van hergebruik van 
leegstaande panden. En dit te ondersteunen middels een 'Transformatiekaart Venlo, 
panden met een transformatiekans'.  

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

SP, Ton Heerschop

																																																													
1
	http://www.utrecht.nl/ondernemen/bedrijfshuisvesting/leegstaande-panden-hergebruiken/	
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GEMEENTERAAD  

Motie 
 

Onderwerp: onderzoek verminderen lasten verhuurderheffing 

 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 6 november 2015,  

 

Constaterende  

Dat onder het kabinet Rutte I de verhuurdersheffing is ingevoerd; 

Dat deze heffing een stijging van woonkosten voor huurders tot gevolg heeft; 

Dat dit een negatief effect heeft op de toegang tot woonruimten voor met name starters. 

 

Overwegende  

Dat woonruimte een belangrijk element is voor een goede start in de maatschappij.  

 

Roept het college op 

Met woningbouwcorporaties in overleg te gaan ten einde de negatieve effecten van de 
verhuurdersheffing terug te dringen; 

Het resultaat van dit onderzoek met deze raad te delen voor de kadernota in mei 2016.  

 
En gaat over tot de orde van de dag. 

 
 

SP, Ton Heerschop 
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GEMEENTERAAD  

 

Motie 

Onderwerp: onderzoek te treffen voorzieningen voorkoming mantelzorgboete 

 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 6 november 2015,  

 
Constaterende  

Dat de mantelzorgboete nog steeds in 2018 mogelijk ingevoerd kan gaan worden. 

 

Overwegende  

Dat het op zich nemen van zorg voor naasten nooit aanleiding mag zijn tot een vermindering 
aan inkomsten; 

Mensen die mantelzorg leveren een wezenlijke bijdrage leveren aan het terugdringen van 
kosten in de zorg. 

 

Roept het college op 

Te onderzoeken of er mogelijkheden zijn om reserveringen te voorzien om de negatieve 
gevolgen voor inwoners van Venlo, van daadwerkelijke invoering van de mantelzorgboete, 
terug te dringen dan wel op te heffen. En de gemeenteraad hierover voor de begroting 
2017-2020 te informeren.  

 
En gaat over tot de orde van de dag. 

 
 

 

SP, Ton Heerschop 

 

	


